
Uspešno

dogovarjanje

2e dve leti se dogovarjamo,
da bo Puharjeva ulica zaprta
za ves promet in parkiranje,
pa še do danes to dogovarjanje
ni uresničeno. Ko smo vprašali
urad za promet, so nam odgo-
vorili, da so to oni predlagali,
sedaj pa je zadeva v občinski
pristojnosti in bo o tem raz-
pravljal svet za komunalne in
gradbene zadeve. Tako se ml
dogovarjamo, naši najmlajši na
otroškem igrišču v parku Leni-
na pa še naprej vdihavajo iz-
pušne pline.

Dne l.junija 1973 smo se do-
govarjali s predstavniki občine,
krajevne skupnosti »Ajdovšči-
na«, stanovanjskega podjetja
DOM in uporabniki poslovnih
prostorov o pasaži Nebotičnik.

Dogovorili smo se da se bodo
dela pri ureditvi pasaže začela
v drugi polovici julija. Uporab-
niki poslovnih prostorov so
tudi za ta čas planirali dopuste.

Ko smo vprašali na občini
Ljubljana Center, kaj je z za-
devo, so nam povedali, da so
17. julija 1973 dobili vlogo od
stanovanjskega podjetja DOM,
s katero prosi za gradbeno
dovoljenje.

Dne 20. junija 1973 je zase-
dal gradbeni odbor za gradnjo
šol in otroških vrtcev iz samo-
prispflvka občanov in sprejel
programske osnove za dozida-
vo osnovne šole Prežihov Vo-
ranc.

V Dnevniku, dne 12. juli-
ja 1973 pa smo brali, da je
upravni odbor sklada ljubljan-
skih občin za gradnjo osnovnih
šol in vzgojnovarstvenih zavo-
dov pri Temeljnl izobraževalni
skupnosti Ljubljana zavrnil po-
trditev programskih osnov za
osnovno šolo Prežihov Voranc,
ker nanje še ni dal pristanka
gradbeni odbor. Nov pospešek
dogovarjanja.

Ko se dogovarjamo o člove-
kovem okolju, ugotavljamo, da
na otroškem igrišču v parku
Lenina ni košaric za smeti, če-
prav smo se o tem dogovarja-
li. Še dobro, da mladinci vsa-
ko jutro počistijo igrišče.
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